

Dagsorden

Magleby Stevns – Holtug Menighedsråd	Dato: 16-08-2023	Formandens initialer: VUM
	Tid: ca. 15.30-18.00	
Tilstede:	Vibeke Morthorst (VUM) Lone Balle Olesen (LBO) Jette Olsen (JO) Henrik Pødenphant (HP) Bente Jørgensen (BJ) Maria Pedersen (MT) Susanne Brade (SB)	
Afbud:	HP (ferie)	
Dato for næste MR	D. 20-09 kl. 15.30 D. 10/10 kl 16.00	

	Dagsorden	Beslutning	Ansvar
1	Salme	Minus	LBO
2	Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde Godkendelse af dagsorden Er der tilføjelser? Er der punkter til eventuelt?	Underskrive sidste referat . Udsat til næste møde Dagsorden godkendt Punkter til eventuelt	VUM
3	Formand	Provsteeftersyn 18 august kl. 08.30 Magleby PG – PG – Holtug PG Deltagere: formand, graverne, præst, kirkeværge Forsikringer (regnskabskontoret) Kirkesølv Magleby/Holtug samt inventarlistere i PG. Lone printer liste ud inden syn Der er smørrebrød i konf stuen ca 11.30 Udfyldningsvalg: Orienteringsmøde d. 22. aug. Kl. 18.00 PG Bente sørger for servering Udfyldningsvalg d. 19. sep. Kl. 19.00 PG Valgbestyrelsen modtager lister 12. sep. I Valgsystemet Distriktsforeningen, udflugt til Nyord og Stege d. 26. aug. Tilmelding senest d. 20. aug.	VUM LBO/ SB JO/VUM BJ VUM
4	Regnskabsfører/økonomi	K2 gennemgås til godkendelse Referat underskrives, sendes til Regnskabskontoret. Uploades senest d. 30. august i økonomiportalen	BC/ VUM

		<p>Der er et underskud på drift 97.000 Regnskabet gennemgået Regnskabet er godkendt d 16/8, kl 16.00</p> <p>Regnskabskontoret/Skovbo Prisliste i GIAS opdateres 2 rykker – Provstikontoret/regnskabskontoret</p> <p>Salg af jord: Bundne midler i Stiftet, rest fra salg af jord BC oplyser i mail at der er 220.00. kr. i rest. Skal bruges til anlæg</p> <p>Nordea: opdatering. Hævekort i LBO s navn Kortet ligger i nøgleboks med kode. Adgang til VIRK.dk samt Mit Id Erhverv mangler, status d.d endnu ikke adgang. (16/8)</p>	<p>BC/VUM</p> <p>BC</p> <p>VUM</p>
5	Kontaktperson/dagligleder	<p>Medarbejdermøde Udskudt til senere tidspunkt, efter udfyldningsvalg Regnskabskontoret har stoppet udbetaling til kontaktperson Mikkel Frandsen Marco fortsætter indtil foreløbig 1/12 2023 LBO har haft samtale med Marco. Han kontakter sagsbehandler. VUM/LBO kontakter regnskabs-kontoret vedr forlængelse/ ny kontrakt.</p>	<p>LBO/MP</p> <p>VUM/LBO</p>
6	Kirkevæрге/Kasser	<p>Holtug, Scavenius gravkammer status Ansøgning til PU/Stift – oprettelse af nyt gravkammer? Grønt lys til Scavenius familien om midlertidig reparation af gravmæle. Vibeke overtager den videre kontakt Afventer</p> <p>Brandskab til opbevaring af protokoller økonomi Indhentning af tilbud fremsendes til PU, 5% pulje Det gamle skab er B64 / D 27,5/H ca. 180 Flyttefolk til transport. Vibeke indhenter tilbud</p> <p>Likviditetskontrol af gravstedskapitaler foretages løbende</p>	<p>JO/VUM</p> <p>VUM</p> <p>JO, HP, SB</p>
7	Sekretær	<p>Ny kirkeblad A3. Hans Lindegaard har tilbudt at lave nyhedsbrev. Ligeledes laver han løbende annoncer til Stevnsbladet. Glittet papir indkøbes til næste nyhedsbrev (Nov-Jan 2024)</p>	VUM/LBO

8	Sognepræst	<p>Grønt område mellem PG og Magleby Kirke Jan Pedersen, biolog, besigtiger græs-stykket tor. den 24/8 kl 9 for evt etablering af overdrev. Thomas(nabo til kirken) slår ikke længere græsstykket.</p> <p>Ny kirkenet pc bestilt til LBO: 10.700</p> <p>Gudstj-tider ændres fra Sep. mnd til hhv.9.30 og 11.00 Efter den plan præsten laver i samarbejde med øvrigt præsteteam</p>	<p>SB/ LBO</p> <p>LBO</p> <p>LBO</p>
9	Medarbejderrepræsentant	Intet	MP
10	Sikkerhedsrepræsentant	<p>Kursus brand/hjertestarter m.v. Udsat til næste møde</p>	HP
11	Kirkegårdsudvalg/præstegårdsudvalg	<p>Kirkegårdsmuren i Holtug hælder og Dør til "kapel" Møde d. 7. marts Janni/ Krogh Hansens Tegnesteue/ sakristidøren, låge, vinduer samt døren til Holtug kapel 1 års gennemgang afholdt VUM har kontakten med Janni</p> <p>Fældning af træer/stygning: Provstesyn Graverne ønsker stygning af træer på begge kirkegårde.</p> <p>Opmåling af kirkegårde Afventer stadig rapport</p> <p>Holtug kirkegård mangler en langvogn SB fremviste tilbud på ladvogn til Holtug :Stema/AF akkuvogn Park, efter aftale med John ?</p> <p>VUM fremsender ansøgning til PU</p> <p>13/11 kommer P G Andersen og bruun Restaurering af Holtug Ramus-orgel</p>	<p>VUM</p> <p>SB</p> <p>VUM</p> <p>HP/SB</p> <p>SB</p> <p>VUM</p> <p>VUM</p> <p>MP</p>
12	Aktivitetsudvalg	<p>Gudstjeneste udvalg " liturgisk frokost " den 24/9 efter gudstjenesten. Ellen, Lone, Bo og Anette står for dagen i samarbejde med MT og LQ Lone har indkaldt til forberedelsesmøde. Udvalget står for frokosten</p> <p>Udflugt sommer 2023. Den 3. sep. efter Gudstj kl. 9 Holtug – tilmeldinger: 12 personer Frederiksborg slotskirke Vibeke tager vand med LBO tager frugt med</p>	<p>LBO, MT, LQ</p> <p>LBO</p>

		Vibeke sørger for morgenboller Nyt akt udv møde er aftalt til den 12/9 kl. 10.00	
13	Eventuelt	Privat Yoga-hold ønsker at låne konf.stuen. OK, under forudsætning af, at der ikke er andre arr.	LQ
		Næste MR-møde d. 20-09 kl. 15.30 D 10/10 kl 16	

Referat godkendt d. 16. august 2023

Vibeke Morthorst

Lone Balle Olesen

Jette Olsen

Bente Jørgensen

Henrik Pødenphant

Susanne Brade

Maria Pedersen

Lea
